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خبری

حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی تاکید 
کردند: مجادلات مردم را ناراحت می کند همه باید مقابل 

دشمن یک صدا باشیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، حضرت آیت الله خامنه ای صبح 
دیروز - یکشنبه - در ارتباط تصویری با نمایندگان ملت در 
مجلس شورای اسلامی، مجلس یازدهم را »مظهر امید و 
انتظار مردم« خواندند و با استناد به »بنیه قوی و ظرفیت های 
مادی کشور« و »توانایی هایی معنوی و ایمانی ملت« تأکید 
کردند: اطمینان داریم همه مشکلات موجود قابل حل است 
و مجلس باید با اولویت بندی مسائل، پرهیز از حاشیه سازی 
و نیز کار مخلصانه برای مردم در روند حل مشکلات، تأثیر 

محسوس بگذارد.

اوج گیری مجدد  از  ابراز تأسف عمیق  با  ایشان همچنین 
کرونا، همه را به رعایت کامل دستورالعمل های بهداشتی 
به  تعاون  با گسترش نهضت  افزودند: مردم  و  فراخواندند 
به قشرهای  از طراوت کمک  را  دیگر کشور  بار  نیازمندان 

ضعیف وخانواده های نیازمند سرشار کنند.

رهبر انقلاب اسلامی حضور درصد قابل قبولی از مردم در 
و  اقتصادی  سخت  شرایط  وجود  با  را  مجلس  انتخابات 
و  امیدواری  نشان دهنده  دشمنان  مأیوس کننده  تبلیغات 
نمایندگان  به  و  برای حل مشکلات خواندند  انتظار ملت 

مجلس توصیه کردند: قدر این موقعیت مهم را بدانید.
ایشان مجلس یازدهم را از قوی ترین و انقلابی ترین مجالس 
پس از انقلاب خواندند و افزودند: حضور »جوانان پرانگیزه، 
شماری  کنار  در  کارآمد«  و  تحصیل کرده  پرتوان،  پرایمان، 
از مدیران انقلابی و دارای سوابق اجرایی، و نیز شماری از 
پیشکسوتان دارای سوابق نمایندگی، مجلس یازدهم را به 

مجلسی بسیار خوب و امیدبخش تبدیل کرده است.
حساسیت  از  خرسندی  ابراز  با  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
نشان دادن مجلس یازدهم به مسائل انقلاب و سرعت عمل 
نمایندگان در تشکیل هیات رئیسه و کمیسیون ها افزودند: 
مهلت چهار ساله نمایندگی، فرصت خوبی برای ریل گذاری 
حرکت عمومی کشور و تأثیرگذاری فراوان در روند حل مسائل 

و پیشرفت و آینده ایران است.
رهبر انقلاب اسلامی در بخش دیگری از سخنانشان مشکلات 
فراوان اقتصادی کشور را به »بیماری« تشبیه و در عین حال 
تأکید کردند: به علت بنیه قوی و قدرت دفاعی، کشور بدون 
تردید توان غلبه بر این بیماری را دارد، همان گونه که دشمنان 
نیز امروز اذعان می کنند که با وجود سخت ترین تحریم ها و 
فشارهای همه جانبه نتوانسته اند به اهداف ضد ایرانی خود 

دست یابند.
ایشان »تورم، کاهش ارزش پول ملی، گرانی های بی منطق، 
مشکلات بنگاه های تولیدی و مشکلات ناشی از تحریم ها« را 
از جمله مسائلی خواندند که سختی معیشت را به ویژه برای 

طبقات پایین و متوسط به همراه آورده است.
حضرت آیت الله خامنه ای در تشریح برخی ظرفیت های کشور 
افزودند: ایجاد هزاران شرکت دانش بنیان، اجرای صدها طرح 
زیربنایی، بهره برداری مستمر از طرح های جدید، پیشرفت های 
حیرت انگیز در صنایع نظامی و موفقیت های تحسین برانگیز 
در مسائل فضایی نتایج استفاده از بخشی از ظرفیت های 

بسیار قوی وگسترده در کشور است.
رهبر انقلاب ظرفیت های معنوی ملت را که در ایمان مذهبی 
و انقلابی مردم ریشه دارد، مکمل ظرفیت های فراوان طبیعی، 
جغرافیایی و تاریخی برشمردند و افزودند: باید ظرفیت های 
معنوی را به عنوان عاملی بسیار مهم، مورد توجه و استفاده 

قرار داد.

ایشان »حضور بهنگام و فداکارانه مردم در مقابله با موج اول 
کرونا«، »خدمات بسیار با ارزش ملت در نهضت کمک مؤمنانه 
به خانواده های ضعیف« و »حضور با شکوه و خیره کننده مردم 
در بدرقه سردار سلیمانی« را نمونه هایی از ظرفیت معنوی 
عمیق ملت ایران دانستند و افزودند: مردم در تجلیل از »مظهر 
اقتدار ملی و جهادی« ایرانیان یعنی شهید سلیمانی نشان 
دادند که به مبارزه و مقاومت در مقابل استکبار ایمان دارند 

و برای قهرمان ملی خود بالاترین ارزش ها را قائل هستند.
تعیین کننده  یادآوری حضور  با  آیت الله خامنه ای  حضرت 
مردم در مقابله با غائله هایی نظیر حوادث سال های ۷۸ و 
۸۸ افزودند: ملت در مقابله با هر حرکت ضدنظام، دشمن را 
مأیوس می کند و آیا توانایی و ظرفیتی بالاتر از این برای یک 

کشور قابل تصور است؟
رهبر انقلاب در نوعی جمع بندی از این بخش از سخنانشان، 
و  بی توجهی  از  ناشی  نیز  را  موجود  مشکلات  از  بخشی 
کم توجهی مسئولان در طول سال های مختلف خواندند و 
افزودند: اگر تفکر خوداتکایی و اعتماد به نفس ملی بویژه 
در جوانان همچنان رو به گسترش باشد و از بنیه قوی کشور 
استفاده شود و امیدهای واهی به بیرون مرزها و شرطی 
کردن اقتصاد کشور تضعیف شود، من اطمینان کامل دارم 

که مشکلات اقتصادی قابل حل است.
به  خطاب  را  هایی  توصیه  سپس  اسلامی  انقلاب  رهبر 

نمایندگان مجلس یازدهم بیان کردند.
از جو  »پرهیز  و  برای مردم«  »کار  و خالص«،  الهی  »نیت 
زدگی« اولین توصیه حضرت آیت الله خامنه ای به نمایندگان 

مجلس بود.
توصیه دیگر رهبر انقلاب مربوط به »سوگند نمایندگان« بود 
که گفتند: سوگندی که نمایندگان در آغاز به کار مجلس ادا 
می کنند، یک سوگند شرعی است و بر اساس آن باید به 
نگهبان دستاوردهای  و  اسلام  پاسدار حریم  صورت جدی 

انقلاب اسلامی باشند.
»توجه  توصیه،  سومین  در  ای  خامنه  الله  آیت  حضرت 
به مسائل کلیدی و اصلی کشور و پرهیز از دچار شدن به 
حاشیه ها و اولویت دادن به مسائل فرعی« را مورد تأکید قرار 
دادند و افزودند: در شرایط کنونی، در موضوع اقتصاد، مسائل 
اصلی کشور عبارتند از »تولید، اشتغال، مهار تورم، مدیریت 
نظام پولی و مالی، و عدم وابستگی اقتصاد کشور به نفت«.

ایشان در زمینه مسائل اجتماعی هم تأکید کردند: موضوع 
»مسکن« به عنوان یک مسئله بسیار مهم و کلیدی، مسئله 
»ازدواج جوانان و راههای تسهیل آن«، مسئله »فرزندآوری و 
جلوگیری از حرکت کشور به سمت پیری جمعیت« و مسئله 
»مدیریت فضای مجازی در کوتاه مدت و میان مدت« از دیگر 

مسائل اصلی کشور هستند.
رهبر انقلاب اسلامی توصیه چهارم خود به نمایندگان مجلس 
یازدهم را به »تعامل و هم افزایی قوا« اختصاص دادند و 
گفتند: نقشه کلی تعامل قوا، از جانب دستگاه اجرایی و قوه 
قضاییه به اینگونه است که آن ها باید مصوبات مجلس را 
به صورت دقیق و کامل اجرا کنند و هیچگونه تعللی در این 

زمینه جایز نیست.
از جانب  این تعامل  افزودند:  حضرت آیت الله خامنه ای 
مجلس نیز باید به اینگونه باشد که در مصوبات، ظرفیت ها و 

واقعیت های کشور در نظر گرفته شود.
ایشان در موضوع تعامل قوا خطاب به نمایندگان مجلس 
تأکید کردند: روابط مجلس با دولتمردان باید مطابق قانون 
و شرع باشد، یعنی سؤال و تفحص به عنوان حق مجلس 
وجود داشته باشد اما توهین و دشنام و نسبتِ بدون علم به 
دولتمردان به هیچ وجه جایز نیست و برخی از این نسبت ها 

حرام شرعی است.

رهبر انقلاب اسلامی خاطرنشان کردند: حضور وزرا در یک ماه 
اول آغاز به کار مجلس و ارائه گزارش از شرایط کشور، کار 
بسیار خوبی بود اما نباید به وزرا توهین و یا تهمتی زده شود.
حضرت آیت الله خامنه ای افزودند: از برخوردهای احساسی 
و غیرمنطقی پرهیز شود و بیان دیدگاه و نظر مخالف متین، 

خردمندانه، قوی و قابل توجیه باشد.
ایشان درباره همکاری مجلس با قوای دیگر گفتند: مردم از 
مجلس و دو قوه دیگر انتظار بیان حق و پیگیری آن رادارند و 
به شدت با مجادله و گریبان گیری و تشنج میان قوا مخالف 
هستند و همه بدانند فضای منازعه در رئوس دستگاه ها برای 

افکار عمومی زیان بخش و ناراحت کننده است.

رهبر انقلاب اسلامی، اتحاد و انسجام داخلی و یک صدایی 
در برابر جبهه گسترده دشمن را تکلیف همه مسئولان و قوا 
برشمردند و افزودند: امروز جبهه دشمن که خبیث ترین و 
قبیح ترین آن امریکا است، تمام توان سیاسی، اقتصادی و 
تبلیغاتی خود را برای به زانو درآوردن ملت قوی ایران به کار 
گرفته است و در چنین شرایطی حتی با وجود اختلاف سلیقه 
و نظر در داخل، در مقابل دشمن یاوه گو باید دست به دست 

هم بدهیم و یک سخن گفته شود.

حضرت آیت الله خامنه ای نقش نظارتی مجلس را بسیار 
مهم و حیاتی دانستند و خاطرنشان کردند: این نقش باید با 

متانت، خردمندانه و بدون حاشیه ایفا شود.
ایشان همچنین با اشاره به سال آخر دولت گفتند: سال آخر 
دولت ها معمولا سال حساسی است و باید مراقبت شود که 
پیگیری امور به هیچ وجه سست نشود و بر همین اساس 
اعتقاد راسخ دارم که دولت ها باید تا روز آخر وظایف خود را 
انجام دهند و بعد از پایان دوره قانونی خود، امانت را با ارائه 

صورت وضعیت، به دولت بعدی تحویل دهند.
رهبر انقلاب اسلامی تأکید کردند: در شرایط حساس سال 

آخر دولت و همچنین سال اول مجلس، باید دو قوه فضا را 
به گونه ای مدیریت کنند که به کار مهم کشور لطمه نخورد.

پژوهش های  مرکز  همچنین  ای  خامنه  الله  آیت  حضرت 
مجلس و مرکز نظارت بر رفتار نمایندگان را دو مرکز بسیار 
مهم برشمردند و بر لزوم استفاده مطلوب از دیدگاه های 

کارشناسی مرکز پژوهش ها تأکید کردند.
رهبر انقلاب اسلامی در بخش پایانی سخنانشان، گسترش 
از  زیادی  تعداد  روزانه  جان باختن  و  کرونا  بیماری  مجدد 
مبتلایان را حقیقتاً غم انگیز خواندند و با تجلیل چندین باره از 
خدمات درخشان و فداکاری های کادرهای درمانی که بعضی 
از آن ها نیز در راه خدمت به مردم به بیماری مبتلا شدند 
و یا جان باختند، گفتند: با وجود این خدمات، بعضی افراد 
حتی کار ساده ای مثل ماسک زدن را انجام نمی دهند که من 
واقعاً از آن پرستاری که فداکارانه در حال ارائه خدمت است 

خجالت می کشم.

حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به واقعیت تلخ دور شدن 
کشور از موفقیت اولیه در مقابله با کرونا، خطاب به همه 
دستگاه ها، گروه های خدمت رسان و آحاد مردم تأکید کردند: 
همه نقش خود را به بهترین وجه ایفا کنند تا در کوتاه مدت 
نجات  به ساحل  را  و کشور  کنیم  قطع  را  زنجیره سرایت 
برسانیم. ایشان مشارکت گسترده مردم در نهضت خدمت 
مؤمنانه در آستانه ماه رمضان را بسیار با ارزش و گره گشا 
از زندگی قشرهای ضعیف دانستند و افزودند: این نهضت 
تعاون و احسان باید رشد و توسعه پیدا کند و هر کس به هر 
شکل که می تواند کمک و مراقبت کند که کسی از نیازمندان 

از قلم نیفتد.

رهبر انقلاب اسلامی در پایان همگان به ویژه جوانان را به 
دعا و توسل عمومی به درگاه خداوند متعال برای دفع بلا 

فراخواندند.

خبر اول

»رهبر معظم انقلاب«:

نمایندگان جو زده نشوند
توهین به دولتمردان به هیچ وجه جایز نیست

یاد و خاطره شهدا به ویژه سرباز وطن، 
سردار دلها »حاج قاسم سلیمانی« گرامی باد

»نیت الهی و خالص«، »کار برای مردم« و »پرهیز از جو زدگی« اولین توصیه حضرت آیت 
الله خامنه ای به نمایندگان مجلس بود.

توصیه دیگر رهبر انقلاب مربوط به »سوگند نمایندگان« بود که گفتند: سوگندی که 
نمایندگان در آغاز به کار مجلس ادا می کنند، یک سوگند شرعی است و بر اساس آن 
باید به صورت جدی پاسدار حریم اسلام و نگهبان دستاوردهای انقلاب اسلامی باشند.
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اجتماعی

سقف مجاز کارت به کارت تا ۶ 
میلیون تومان افزایش یافت

بانک مرکزی طی صدور بخشنامه ای سقف مجاز کارت به کارت 
از طریق درگاه های اینترنتی را تا ۶ میلیون تومان افزایش داد. این 
سقف از طریق پرداخت سازها ۳ میلیون تومان تعیین شده است.

بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران باتوجه به روند صعودی 
خدمات  بیشتر  هرچه  ارائه  بر  کشور  در  کرونا  ویروس 
غیرحضوری توسط شبکه بانکی تاکید و طی بخشنامه ای 

سقف خدمات مبتنی بر کارت را افزایش داد.
بانک  از روابط عمومی  به نقل  به گزارش »دنیای هوادار« 
مرکزی، این بانک طی بخشنامه ای لازم الاجرا از شبکه بانکی 
تقاضا کرد تا به صورت موقت، بر ارائه هرچه بیشتر خدمات 

غیرحضوری، تمرکز کنند.
همچنین این بخشنامه سقف مجاز انتقال وجه کارت به 
کارت )شتابی و درون بانکی( از طریق درگاه های اینترنتی، 
خودپردازها و کیوسک را از مبلغ ۳ میلیون تومان در هر شبانه  

روز از مبدأ هر کارت، به ۶ میلیون تومان افزایش داد.
سقف مجاز انتقال وجه کارت به کارت از طریق پرداخت سازها 
نیز طبق این بخشنامه از یک میلیون تومان به ۳ میلیون 
تومان، با حصول اطمینان از انطباق شماره ملی دارنده کارت 
و شماره ملی دارنده سیم کارت انجام دهنده تراکنش، قابل 
افزایش است. تاکید شده است با توجه به خطرات ناشی از 
سوء استفاده های احتمالی در صورت عدم اعمال کنترل فوق، 

افزایش سقف انتقال وجه مجاز نیست.
بانک مرکزی همچنین امکان تمدید تاریخ انقضاء کارت های 
بانکی بدون نیاز به مراجعه حضوری مشتری به مدت یک 
سال و تا اطلاع ثانوی بلامانع دانست و از بانک ها تقاضا کرد 
تا اقدامات لازم برای احراز هویت غیرحضوری و اطلاع رسانی 

به مشتریان را انجام دهند.
طبق این بخشنامه بازگشت به وضعیت عادی با ابلاغ بانک 

مرکزی انجام خواهد شد.

»مدیر جهاد کشاورزی کرج« خبر داد:

۸۵ درصد ژل رویال زنبورعسل البرز 
در کرج تولید می شود

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کرج اعلام کرد: ۸۵ درصد ژل 
رویال زنبور عسل تولیدی در استان البرز مربوط به شهرستان 

کرج است.
اسماعیل صارمی روز گذشته در حاشیه بازدید سرزده از یکی 
از زنبورستان های شهرستان کرج واقع در بخش آسارا به 
خبرنگار ایرنا گفت: اکنون ژل رویال با توجه به صرفه اقتصادی 
و رویکردی که به وجود آمده به عنوان محصول اصلی برخی از 

زنبورستان ها به شمار می رود.
وی افزود: به طوریکه ژل رویال محصول اصلی این زنبورستان 
که متعلق به »ناصر سیرائی« می باشد بوده که با تولید ۱۰۰ 
کیلوگرم در سال ژل رویال، پیشگام تولید این محصول دراستان 
البرز می باشد.  سال گذشته ۱۴۸ کیلوگرم ژل رویال در استان 
تولید شد که شهرستان کرج با تولید ۱۲۶ کیلوگرم از آن توانست 

۸۵ درصد تولید این محصول رابه خود اختصاص دهد.
سالانه ۳۳۰۰ کیلوگرم ژل رویال در کشور تولید می شود که به 
عنوان یک آنتی بیوتیک طبیعی و قوی نقش دارویی موثری 
دردرمان بیماران سرطانی، درمان نازائی، تقویت سیستم دفاعی 

بدن و قوای جسمانی و غیره دارد.

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
تاکنون ۲۵۷ هزار و ۳۰۳ نفر در کشور به طور قطعی به 
ویروس کرونا مبتلا شده و با فوت ۱۹۴ نفر در ۲۴ ساعت 
گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در کشور به ۱۲ هزار و 
۸۲۹ نفر رسیده و تاکنون 219 هزار و 993 نفر از بیماران 

بهبود یافته و از بیمارستان ها ترخیص شدند.
سیما سادات لاری روز یکشنبه درباره آخرین آمار مبتلایان 
قطعی به ویروس کرونا و موارد فوت ناشی از ابتلا به 
این ویروس در کشور بیان کرد: از دیروز تا امروز ۲۲ تیر 
۱۳۹۹ و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، دو هزار 
و ۱۸۶ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی 
شد که هزار و ۴۹۹ نفر از آن ها بستری شدند. با این 
حساب، مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۲۵۷ هزار 

و ۳۰۳ نفر رسید.
وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۹۴ 
بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان 

باختگان این بیماری به ۱۲ هزار و ۸۲۹ نفر رسید.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون ۲۱۹ 
هزار و ۹۹۳ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 

ترخیص شده اند. همچنین ۳۳۵۹ نفر از بیماران مبتلا به 
کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار 

دارند.
لاری افزود: تاکنون یک میلیون و ۹۷۲ هزار و ۲۰۷ آزمایش 

تشخیص کووید ۱۹ در کشور انجام شده است.
معاون وزیر بهداشت اظهار کرد: استان های خوزستان، 
خراسان رضوی، آذربایجان غربی و مازندران در وضعیت 
فارس،  تهران،  استان های  همچنین  دارند.  قرار  قرمز 
کرمان، البرز، کهگیلویه و بویر احمد، گلستان، بوشهر، 
هرمزگان و آذربایجان شرقی هم در وضعیت هشدار قرار 

دارند.
در  درمان  و  بهداشت  کادر  و  مسئولان  به  گفت:  لاری 
استان های قرمز و در مرز هشدار خدا قوت می گوییم و 
از مردم می خواهیم به توصیه های بهداشتی عمل کنند. 
اما  است،  قرمز  وضعیت  در  همچنان  خوزستان  استان 

وضعیت ابتلا و بستری کاهش یافته است.
فاصله  رعایت  می کنیم  توصیه  مردم  به  کرد:  بیان  وی 
گذاری، استفاده از ماسک و شست وشوی دست ها را رعایت 

کنند. ماسک های خانگی نیز می تواند موثر باشد.

کرونا در ایران

219 هزار و 993 نفر از مبتلایان کرونا بهبود یافتند
بانک و بیمه

»البرز« چه خبر؟

از سوی معاون رئیس جمهوری؛

از استاندار البرز تقدیر شد 

با هدف پیشگیری از جرایم و آسیب های اجتماعی انجام شد؛

عقد تفاهم نامه سه جانبه همکاری های مشترک در هشتگرد

معاون رئیس جمهوری و رئیس سازمان انرژی اتمی 
کشور با ارسال لوح سپاس از عزیزاله شهبازی استاندار 
البرز به خاطر حمایت از طرح های توسعه ایی صنعت 

هسته ای در این استان قدردانی کرد.
بنا بر اعلام روز گذشته اداره کل روابط عمومی و امور 
بین الملل استانداری البرز، در متنلوح سپاس دکتر علی 
اکبر صالحی خطاب به استاندار البرز آمده است: اگر امروز 
مدیران  و تلاشگران صنعت هسته ای کشور با عزمی 
استوار و خلل ناپذیر پای در میدان مجاهدت علمی نهاده 
و در پرتو اراده ملی و انسجام اسلامی، برگ زرین دیگری 
به کارنامه پرافتخار نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران 
می افزایند، بر ناظران آگاه و صاحب بصیرت، آشکار و 
این دستاوردها، مرهون همکاری های  هویداست که 
افرادی از خود گذشته است که بی نام و نشان زمینه 
حضور قدرتمند فرزندان این مرز و بوم را در این کارزار 

جهانی فراهم کرده اند.
از این رو بر خود لازم می دانم به پاس تلاش های مجدانه 
و بی شائبه جنابعالی در خصوص همکاری در پیشبرد 
پروژه های صنعت هسته ای در استان البرز تقدیر و تشکر 

کنم.
امید است در پرتو الطاف الهی، بیش از پیش در مسیر 
خدمت رسانی به میهن عزیز اسلامی توفیق یافته و با 
تلاش و همت مضاعف در راه تحقق اهداف بلند نظام 
کارنامه  حسنات  بر  ایران  اسلامی  جمهوری  مقدس 

خدمات خود بیفزایید.
دوام سلامتی و مزید سرفرازی و بهروزی جنابعالی و 
همکاران گرامی را در سایه عنایات و توجهات حضرت 
ولی عصر )عج( و زعامت ولی امر مسلمین حضرت آیت 
الله خامنه ای )مدظله العالی( از درگاه یگانه هستی بخش 

مسالت دارم.

های  برنامه  اثربخش  و  صحیح  پیشبرد  راستای  در 
اقدامات  انجام  در  رویه  وحدت  ایجاد  پیشگیرانه، 
ما  جانبه  نامة سه  تفاهم  ها،  و گسترش همکاری 
جرم  وقوع  از  پیشگیری  و  اجتماعی  معاونت  بین 
شورای  و  شهرداری  و  البرز  استان  کل  دادگستری 
شهر  و  کوهسار  گلسار،  هشتگرد،  شهرهای  اسلامی 

جدید هشتگرد منعقد شد.
جعفر داراب خانی معاون اجتماعی و پیشگیری از 
نشستی  در  البرز  استان  کل  دادگستری  جرم  وقوع 
که با حضور مسؤولان ارشد شهرستان هشتگرد و به 
میزبانی دادگستری این شهرستان برگزار شد، ضمن 
تقدیر از همکاری و همراهی مدعوین در تحقق اهداف 
اساسی،  قانون   156 اصل  مطابق  گفت:  پیشگیرانه 
پیشگیری از جرایم و آسیب های اجتماعی از جمله 
وظایف قوه قضائیه است و به هر اندازه که در زمینة 
پیشگیری هزینه کنیم، در واقع سرمایه گذاری کرده 

ایم.
رهبری)مدظله  معظم  مقام  کرد:  بیان  خانی  داراب 
پیشگیری  اصل  اهمیت  بر  بار  چندین  نیز  العالی( 
از وقوع جرایم و آسیب های اجتماعی و شناسایی 

بسترهای وقوع تاکید فرمودند.
اجرای  که  کرد  اقرار  باید  افزود:  قضایی  مقام  این 
مجازات ها به تنهایی اثربخشی لازم را ندارد و نمی 
تواند مانع از تکرار جرم شود چرا که مجازات علاوه بر 

تنبیه، باید تنبه نیز داشته باشد.
وی اقدامات پیشگیرانه را در 3 سطح پیشگیری های 
فرهنگی و اجتماعی، پیشگیری های وضعی، امنیتی 
و انتظامی و پیشگیری های قضایی دسته بندی کرد و 
گفت: مهم ترین اقدامات در حوزه پیشگیری از جرایم 
و آسیب های اجتماعی، مربوط به گام اول است که 
در این خصوص برنامه های متنوعی توسط معاونت 
اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضائیه در 

حوزه فرهنگی و اجتماعی تدوین شده و در استان البرز 
نیز در حال اجرا می باشد.

معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری 
کل استان البرز تصریح کرد: در مادة 55 قانون شهرداری 
ها، بیش از 20 وظیفه پیش بینی شده که غالباً مرتبط 
با پیشگیری از جرایم و آسیب های اجتماعی است و 
لازم است مدیران شهری همراهی بیشتری با دستگاه 
اختیارات  و  امکانات  به  توجه  با  و  داشته  قضایی 
موجود، در اجرای برنامه های پیشگیرانه مشارکت فعال 

داشته باشند.
وی در پایان انعقاد تفاهم نامه میان معاونت اجتماعی 
و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان البرز 
شهرهای  اسلامی  شوراهای  رؤسای  و  شهرداران  و 
را  جدید هشتگرد  شهر  و  کوهسار  گلسار،  هشتگرد، 
گامی مؤثر به منظور پیشگیری از جرایم و آسیب های 

اجتماعی در شهرستان هشتگرد عنوان کرد.

»البرز« چه خبر؟
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اجتماعی

بررسی طرح ساعت کاری شناور در پایتخت؛

آیا کرونا مهار خواهد شد؟

پایتخت  کارمندان  برای  شناور«  کاری  »ساعت  طرح 
به عنوان راهکار میانه برای قطع زنجیره ابتلا به کرونا، 
به دولت پیشنهاد شد. جزئیات این طرح نشان می دهد 
ادارات  دست کم سه منطقه در پایتخت، کانون تجمع 
دولتی و حضور بیشترین جمعیت کارمندان دولت است. 
این مناطق در عین حال موقعیتی دارند که کارمندان برای 
حضور در محل کار خود باید مسیرهای پرترافیک - هم 
به لحاظ بزرگراهی و هم از بابت ازدحام شبکه حمل و نقل 
عمومی- را در ساعت صبح و عصر طی کنند. به این ترتیب 
چنانچه ساعت کاری ادارات مستقر در این مناطق »شناور« 
شود، تحت تاثیر همین فاصله گذاری زمانی، شرایط برای 
قطع زنجیره ابتلا و کاهش موج ابتلا فراهم می شود. گزینه 
»ساعت کار شناور« با ملاحظه دولت بابت »دورکاری« یا 

»کاهش ساعت کار« نیز مغایرت ندارد.
طی  ایران  آمار  پژوهشکده  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
مطالعه ای، پلان »بی« قطع زنجیره ابتلا به کرونا را در قالب 
طرح »شناورسازی ساعات کاری« با پیش بینی دست کم 
سه شکل متفاوت از ساعت کار پیشنهاد داده است. در 
این گزارش با اشاره به شیوع بیماری کرونا که تاکنون 
اکثر کشورهای جهان را با بحران مواجه کرده است و یک 
همه گیری بی سابقه از جنگ جهانی دوم تاکنون به شمار 
می آید، اقداماتی که در ایران برای کنترل این بیماری 
تاکنون صورت گرفته مرور شده است. در ایران با شیوع 
این بیماری طرح های پیشگیرانه قطع زنجیره شیوع کرونا 
شامل قرنطینه خانگی، فاصله گذاری اجتماعی، کاهش 
ساعات کار و فعالیت اصناف و نیز تعطیلی مدارس و 
به رشد  با کاهش روند رو  دانشگاه ها اجرا شده است. 
اصناف،   ادارات،  فعالیت  کار  به  لزوم شروع  و  بیماری 
از  مردم  استفاده  و  ترافیک  ایجاد  مساله  و...  بانک ها 
وسایل حمل و نقل عمومی موجب نگرانی ها در موضوع 
فاصله گذاری اجتماعی و فیزیکی از سوی متولیان سلامت 

شده است.
طرح  بررسی  و  مطالعه  به  ایران  آمار  پژوهشکده 
»شناورسازی ساعات کاری ادارات دولتی شهر تهران با 
راهکارهای  از  پرداخته و یکی  از خوشه بندی«  استفاده 
مناسب به منظور پیشگیری از شیوع کرونا را اجرای همین 

طرح عنوان کرده است.
مقصود گزارش پژوهشکده آمار که توسط ودود کرامتی، 
سید محسن موسوی، مریم میرزایی و رامین صادقیان 
با موضوع »بررسی شناورسازی ساعات کاری شهر تهران 
در ایام شیوع کرونا« تدوین شده است، از »شناورسازی 

ساعت کار« این است که ساعات کاری ادارات مختلف 
در چند دسته تعریف شود و با یکدیگر تمایز داشته باشد. 
این تعریف از شناورسازی برای مهار کرونا اثرگذار است و 
مقصود این نیست که هر کارمند در هر دستگاه بتواند هر 

روز به صورت شناور ساعات موظف کاری خود را پر کند.

بیشترین ادارات تهران در کدام مناطق هستند؟

به ترتیب  این مطالعه حاکی است مناطق ۶، ۱۱ و ۳ 
میزبان بیشترین تعداد ادارات دولتی هستند و بر این 
اساس از حساسیت ویژه ای برخوردار هستند که لزوم اتخاذ 
تصمیماتی درباره ساعات کاری در ادارات واقع در این 
مناطق را منعکس می کند.  منطقه ۶ میزبان بیشترین 
تعداد ادارات و بیشترین کارمندان شاغل در این ادارات 
نسبت به سایر مناطق بیست ودوگانه است. ۲۶ درصد 
ادارات شهر تهران در این منطقه واقع شده که تعداد ۴۰ 
درصد از کارکنان دولتی شهر تهران را در بر می گیرد. بنابراین 
هر نوع اتخاذ تصمیم درباره شناورسازی ساعت کار در این 
منطقه به مراتب نسبت به دیگر مناطق اولویت بیشتری 

دارد.
ستاد ملی مبارزه با کرونا پیش از این پلان »آ« برای قطع 
زنجیره ابتلای کرونا را با اجرای طرح دورکاری ۷۰ و سپس 
۵۰ درصد از کارکنان دولت کلید زده و همزمان تصمیمات 
دیگری نیز درباره محدودیت فعالیت کسب وکارهای پرخطر 
این پلان همچنین مدیریت  بود. در قالب  اتخاذ کرده 
شهری نسبت به حذف موقت طرح ترافیک اقدام کرد 
تا کارکنان دولت و سایر مشاغل مستقر در مرکز تهران 
بتوانند با خودروی شخصی سفرهای کاری روزانه خود را 
انجام دهند و ناگزیر به استفاده از وسایل نقلیه عمومی 
نشوند. با این حال تشدید ترافیک از یکسو و تشخیص 
دولت برای صدور مجوز بازگشایی دوباره کسب و کارها و 
لغو دورکاری سبب شد طرح ترافیک تهران نیز با نسخه ای 
نسبتا متفاوت از نیمه خرداد بار دیگر به اجرا گذاشته شود. 
در این طرح ورود و خروج رایگان برای کارمندان دولت 
و به طور کلی هر شهروندی که قبل از ساعت ۸:۳۰ وارد 
محدوده شده و پس از ۱۴:۳۰ خارج می شود، پیش بینی 
شد که متناسب با ساعات کاری فعلی ادارات دولتی است.
با این حال به نظر می رسد پیشنهاد پلان »بی« مبنی 
بر شناورسازی ساعت کاری در شرایط فعلی که شاهد 
اوج گیری دوباره کرونا در پایتخت هستیم، می تواند چه 
در نقش مکمل پلان »آ« و چه به عنوان یک طرح مستقل 

مورد توجه قرار گیرد.

پایتختگزارش

مدیریت شهری

ضرر ۹ میلیون دلاری  کرونا به  تهران

درخواست عضو شورای شهر کرج؛

انجام غربالگری کرونا برای کلیه کارکنان شهرداری کرج 

شهردار تهران می گوید پایتخت ایران به  خاطر شیوع بیماری 
کرونا ۹ میلیون دلار ضرر کرده، در حالی که همزمان با کرونا، با 

تحریم ها و آلودگی هوا هم مبارزه می کنیم.
اخیر  ماه های  در  تهران  شهردار  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
چندین بار بر این نکته تأکید کرده است که ایران همزمان با 
شیوع جهانی کرونا، در جبهه های مختلفی در حال مبارزه است. 
پیروز حناچی در گفت وگو با همتایان خود در شهرهای آنکارا، 
لندن، استانبول، مسقط و چند شهر بزرگ دیگر دنیا اعلام کرده 
که ایرانی ها علاوه بر کرونا، با مشکلات تحریم های ظالمانه 
آمریکا هم روبه رو هستند. او به همین خاطر از آن ها خواست 
کنند.  مخابره  خود  همشهری های  به  را  ایرانی ها  پیغام  تا 
حناچی اخیرا نیز با خبرگزاری فرانسه گفت وگو کرده است. 
خبرنگار این رسانه که به دفتر شهردار تهران در خیابان بهشت 
آمده بود، پرسش هایی را از حناچی درباره اقدامات شهرداری 

مطرح کرده است.
شهردار تهران در مصاحبه با خبرگزاری فرانسه اظهار کرد: »مبارزه 
همزمان با ویروس کرونا و آلودگی هوا کار بسیار دشواری است 
چرا که مسافرت با اتومبیل شخصی برای شهروندان ایمن تر 
به شمار می رود، اما همین مسئله دودی را که اغلب آسمان 

پایتخت را می پوشاند، تشدید می کند«.
پیروز حناچی به ضرر ۹ میلیون دلاری شهرداری تهران به خاطر 
کاهش شدید تقاضای استفاده از وسایل نقلیه اشاره کرد و 
ادامه داد: »از آنجا که بسیاری از شهروندان تهرانی برای استفاده 

نکردن از متروها و اتوبوس های شلوغ و پرجمعیت به استفاده 
از اتومبیل های خود روی آوردند، این کار هیچ کمکی به حل 

مشکل مزمن آلودگی هوای تهران نکرده است«.
شهردار چند روز پیش در دیدار با سفیر چین در ایران نیز به 
موضوع آلودگی هوا پرداخته و گفته بود که باید از دستاوردهای 
موفق شهر پکن برای کاهش آلودگی هوا بهره  برد. با وجود 
محدودیت های تردد ناشی از بیماری کرونا، امسال آلایندگی 
هوای پایتخت به نسبت سال گذشته بیشتر بود و از تعداد 
روزهایی که دارای شاخص »پاک« بودند کاسته شد. اگرچه 
بخشی از این آلودگی ناشی از گاز ازن است اما استفاده از 

خودروهای شخصی نیز در آن نقش دارد.
رفت وآمد  در  که  تأثیری  به دلیل  نیز  ترافیک  طرح  اجرای 
خودروها در شهر می گذارد باعث شکل گیری بحث های فراوانی 
شده است، اما شهرداری بر این عقیده است که حذف طرح 
درون شهری  غیرضروری  سفرهای  افزایش  باعث  ترافیک 

می شود.
حناچی در بخش دیگری از مصاحبه  خود با AFP در این  باره 
اظهار کرد: »این نگرانی نیز وجود دارد که پس از برقراری دوباره 
اعمال محدودیت در سفر با اتومبیل در  ماه مه برای کاهش 
آلودگی هوا، قطارهای مترو بار دیگر در ساعات اوج ترافیک 
مانند مرکز شلوغ شهر، پرجمعیت شوند. در این صورت بازار 
بزرگ تهران که هم اکنون نیز مملو از خریداران است، می تواند 

به کانونی برای این بیماری همه گیر تبدیل شود«.

رئیس کمیسیون سرمایه گذاری و امور مشارکت های شورای 
اسلامی شهر کرج: با هدف حفظ سلامت و جلوگیری از شیوع 
ویروس کرونا، طرح غربالگری و پایش سلامت برای کلیه 

کارکنان شهرداری انجام شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمد نبیونی در هجدهمین جلسه 
کمیسیون محیط زیست و سلامت شورای شهر کرج با اشاره 
آبادی  ابرهیم خمیس  فداکار  گونه طاهر  به فوت شهادت 
گفت: هدف از غربالگری کرونا کلیه کارکنان شهرداری کرج 
جداسازی افراد بیمار از غیر بیمار و تحت پوشش قرار دادن 

مبتلایان به کرونا است.
او افزود: از وقتی که موضوع بیماری کرونا به صورت کشوری 
و جهانی مطرح شد، به دلیل سطح مواجه ای که همکاران ما 
می توانند در محیط کاری شان با این ویروس داشته باشند، 
این بیماری به یکی از دغدغه های اصلی ما تبدیل شد. انتظار 
داریم شهردار محترم در این خصوص لایحه ای آماده کرده و 
برای تصویب به شورا ارسال کند، به ویژه آنکه برخی پرسنل 
همچون طاهرین و رانندگان آمبولانس در بهشت سکینه )س( 
یا کارگران خدمات شهری بیش از سایرین در معرض تهدید 

قرار دارند.
او با بیان اینکه کنترل اپیدمی کرونا بسیار مهم است، بیان 
کرد: در صورت مثبت بودن آزمایش های کارکنان، برای مراقبت 

و درمان در منزل یا اعزام به بیمارستان ها چاره اندیشی خواهد 
شد، بدین ترتیب هم جداسازی افراد بیمار از غیر بیمار انجام 
قرار  درمانی  و  افراد تحت پوشش حمایتی  و هم  می شود 

می گیرند.
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پایه هر علمی روش شناخت آن است و اعتبار و ارزش قوانین 
هر علمی به روش شناختی مبتنی است که در آن علم به کار 
می رود. ممکن است از »روش تحقیق« معانی متمایزی استنباط 
شود، در اینجا منظور از روش تحقیق یک فرآیند نظام مند برای 
یافتن پاسخ یک پرسش یا راه حل یک مساله است. از جمله 
عوامل موثر در انتخاب روش تحقیق می توان به موارد: نوع 
مساله مورد تحقیق، مرحله تعمق درباره تحقیق و علاقه شخصی 
محقق و نوع تحقیق اشاره کرد. روش های تحقیق را با معیارهای 
مختلفی دسته بندی می کنند که در ادامه و در قسمت پایانی این 

مقاله به آن ها خواهیم پرداخت:

تحقیقات بازار

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

روش های پژوهش در تحقیقات بازاریابی )پایانی(

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه

)By Method( طبقه بندی تحقیقات بر مبنای ماهیت و روش
روش تحقیق تجربی

انواع روش تحقیق تاریخی

انواع تحقیقات توصیفی
تحقیقات علی 

)پس رویدادی(

تحقیق تجربی یا آزمایشی یکی از دقیق ترین و کارآمدترین 
روش های تحقیق است که برای آزمون فرضیه ها مورد 
استفاده قرار می گیرد. هدف این تحقیق بررسی تأثیر محرک 
ها، روش ها و یا شرایط خاص محیطی بر روی یک گروه 

آزمودنی می باشد.
از خصوصیات روش تجربی این است که ضمن دستکاری یا 
مداخله در متغیرها و کنترل شرایط )control( نتایج بدست 
 )Randomization( آمده را در مورد گروهی که با انتساب

تصادفی انتخاب شده اند، مورد مشاهده قرار می دهد.
در این تحقیق پژوهشگران به منظور کشف روابط علت و 
معلولی یک یا چند گروه را به عنوان گروه تجربی تحت 
شرایط خاص (متغیر مستقل )قرار می دهد و نتایج را (
متغیر وابسته( با گروه و یا گروه های گواه)گروه شاهد یا 
کنترل( که تحت چنان شرایطی نبوده اند مقایسه می کند 
و از این رهگذر به چگونگى تأثیر آن شرایط خاص در رفتار 

گروه تجربى پى می برد.
هنگامی که انتخاب افراد تحت تجربه بصورت تصادفی 
کاملًا  را  مستقل  متغیرهای  نتوان  یا  و  نباشد  ممکن 
دستکاری و یا در آن ها مداخله نمود از روش تحقیق نیمه 

تجربی )Quasi-Experimental( یا شبیه تجربی استفاده می 
شود.

از جمله شرایط ضروری یک تحقیق تجربی می توان به 
کنترل )جلوگیری از ورود متغیرهای مزاحم و مداخله گر(، 
انتخاب تصادفی، تکرار آزمایش و قابلیت تعمیم اشاره کرد.

روش ها و طرح های اجرای تحقیق تجربی

- آزمایش با استفاده از یک گروه آزمودنی
که می توان به صورت پس آزمون )آزمون پس از در معرض 
متغیر قرار گرفتن( و پیش آزمون و پس آزمون )آزمون قبل 
از تاثیر و بعد از تاثیر متغیر و مقایسه آن دو( آن را انجام 

داد.
- آزمایش با استفاده از دو گروه )مشاهده و آزمایش(

افراد به صورت تصادفی به دو گروه  ابتدا  در این روش 
تقسیم می شوند. گروه اول، گروه آزمایش و گروه دوم، 
گروه کنترل نامیده می شود. این روش به دو صورت انجام 
می شود : پس آزمون )گروه آزمایش تحت تاثیر متغیر قرار 
می گیرد و آنگاه از هر دو گروه آزمایش به عمل می آید و 
نتایج آن دو با هم مقایسه می شود.( و پیش آزمون و پس 

آزمون )قبل از تاثیر متغیر هر دو گروه مورد آزمایش قرار می 
گیرند. سپس گروه آزمایش تحت تاثیر متغیر قرار می گیرد 
و پس از آن از هر دو گروه آزمون به عمل می آید و نتایج دو 

آزمون با همدیگر مقایسه می شود( آن را انجام داد.
- آزمایش با استفاده از چند گروه

این روش به صور مختلفی انجام می شود : استفاده از طرح 
چهار گروهی سولومون، طرح پس آزمون چند گروهی و 
استفاده از پیش آزمون و پس آزمون گروهی )تفاوت این 
روش با روش قبل انتخاب بیش از سه گروه متجانس برای 

اجرای آزمایش است(.
- آزمایش با استفاده از روش تکرار آزمون

این روش چه با استفاده از یک گروه و چه استفاده از دو 
گروه متجانس انجام می شود.در اینجا محقق سعی می کند 
گروه آزمایش را به دفعات تحت تاثیر متغیرهای مستقل 

قرار دهد.
)Historical Research( روش تحقیق تاریخی

در روش تاریخى موضوع معینى که در گذشته در یک مقطع 
زمانى اتفاق افتاده است، بررسى مى شود. محقق در آن مى 
کوشد، از طریق گردآورى اطلاعات (اسناد و مدارک) مربوط 

به موضوعى تاریخى و بررسى صحت و سقم آن اطلاعات 
و نیز تجزیه و تحلیل آن ها به کشف حقایق مربوط به آن 

موضوع دست پیدا کند.
از جمله مشکلات خاص روش تحقیق تاریخی، قابل تکرار 
و مشاهده مستقیم نبودن رویدادهای تاریخی است.)محقق 
در صحنه حضور ندارد و نمی تواند متغیر ها را شناسایی 
کند و امکان تهیه مدارک را ندارد و گاهاً بعضی از منابع 
اعتبار سندیت ندارند.( تحقیقات تاریخی با اهدافی چون ۱( 
به دست آوردن دیدگاه روشنی از زمان حال و ۲( اطلاع از 
آنچه در گذشته اتفاق افتاده است، ممکن است انجام شود.
در این نوع تحقیق منابع اطلاعات به منابع اولیه و ثانویه 
تقسیم می شوند. منابع اولیه شامل اطلاعات دست اول 
مانند اسناد است و منابع ثانویه شامل اطلاعات دست دوم 
نظیر گزارش یک شخص ثالث از واقعه است. )شخص ثالث 

شاهد عینی واقعه نبوده است(.
از جمله منابع تحقیق تاریخی می توان به مواردی چون 
منابع مکتوب، منابع شفاهی، منابع تصویری، منابع 
ساختمانی، منابع مادی و ابزاری و اسناد اکترونیکی 

اشاره کرد.

تاریخی  سیر  تحلیل  و  تجزیه  تاریخی:  تحلیل  روش   -
تغییرات اجتماعی و تحول ارزش ها در یک جامعه معین

- روش تحلیل شباهت های ساختاری: مقایسه تاریخی دو 
موضوع از لحاظ ساختاری و کارکردی مبتنی بر تاثیر متقابل 

به طور همزمان
- روش تحلیل کارکردی: تجزیه و تحلیل تغییرات و دگرگونی 

های ایجاد شده در کارکردهای سازمان های اجتماعی

)Descriptive Research( روش تحقیق توصیفی

هدف محقق از انجام این نوع پژوهش توصیف عینی .واقعی 
و منظم خصوصیات یک موقعیت یا یک موضوع می باشد. 
پژوهشگر در اینگونه تحقیقات سعی می کند تا نتایج عینی از 

موقعیت را بیان کند. این تحقیق در پاسخ به سوالاتی مانند 
چقدر؟ ، چه کسی؟ و چه اتفاقی دارد می افتد؟ است. تحقیق 
توصیفی،شامل جمع آوری اطلاعات برای آزمون فرضیه یا 
پاسخ به سوالات مربوط به وضعیت فعلی موضوع مورد مطالعه 
می باشد )تمرکز اصلی در درجه اول به زمان حال است.( و این 

تحقیق آنچه را که هست توصیف و تفسیر می کند.

در این نوع تحقیق، نقش محقق تعیین کننده مشاهدات و 
توصیفات است. اجرای تحقیق توصیفی می تواند صرفا برای 
شناخت شرایط موجود یا یاری دادن به فرایند تصمیم گیری 
باشد. در این نوع تحقیق در پی چگونگی یک موضوع است. 
اطلاعات توصیفی معمولاً به وسیله ی پرسشنامه، مشاهده 

و مصاحبه جمع آوری می شود.

- تحقیق توصیفی زمینه یابی )پیمایشی(: به مطالعه ویژگی 
ها و صفات افراد جامعه می پردازد و وضعیت فعلی جامعه 
را در قالب چند صفت یا متغیر مانند سن، جنس، وزن و 
غیره مورد بررسی قرار می دهد. تحقیق زمینه یابی غالبا زمانی 
به کار برده می شود که محقق قصد جمع آوری اطلاعات ، 
نظیر درصد افرادی که موافق یا مخالف یک عقیده مشخص 
هستند، را دارد. تفاوت اصلی این روش با روش تجربی این 
است که در روش تجربی تغییر خصوصیات افراد و متغیر ها 

با دخالت آزمایشگر صورت می گیرد.
- روش تحقیق موردی )ژرفانگر(: در پژوهش موردى حوزه 
تحقیق یک مورد خاص نظیر یک فرد یا یک خانواده یا 
یک گروه یا یک مؤسسه و یا یک جامعه محدود است و 
پژوهشگر در آن تلاش مى کند، ویژگى هاى خاص آن یک 

مورد را به طور جامع بررسى کند. موردى بودن پژوهش 
این امتیاز را دارد که محقق مى تواند به نتایج دقیق تر 
و عمیق ترى از آن دست پیدا کند و این عیب را دارد 
که نمى توان یافته هاى تحقیق مربوط به آن را به موارد 

دیگر تعمیم داد.
- تحلیلی )تحلیل محتوا(: به منظور توصیف عینی و کیفی 
محتوای مفاهیم به صورت نظام دار انجام می شود. در 
واقع قلمرو این تحقیق را متن های مکتوب، شفاهی و 

تصویری درباره موضوعی خاص تشکیل می دهد.

)Correlational Research( تحقیق همبستگی یا همخوانی

بین  رابطه  وجود  از  اطلاع  کسب  برای  تحقیقات  این 
متغیرها انجام می پذیرد ولی الزاما کشف رابطه علت و 

معلولی مورد نظر نیست. )تحقیق همبستگی هرگز یک 
رابطه ی علت و معلولی را روشن نمی کند، بلکه صرفاً وجود 
یک رابطه را توصیف می کند.( در این نوع از پژوهش نیز 
حوزه تحقیق موارد بسیارى را دربرمى گیرد؛ اما محقق در 
آن مى کوشد، دو یا چند دسته از اطلاعات مختلف مربوط 
به یک گروه یا یک دسته از اطلاعات مربوط به دو یا چند 
گروه مختلف را با هم مقایسه کند؛ به این منظور که رابطه 
یک یا چند عامل را با یک یا چند عامل دیگر کشف کند و 

میزان همبستگى میان آن ها را به دست آورد.
همبستگی می تواند به صورت مثبت )جهت تغییر در یک 
متغیر با جهت تغییر در متغیر دیگر همسو باشد.(، منفی 
)جهت تغییرات یک متغیر با جهت تغییرات متغیر دیگر 

همسو نباشد.( و بدون همبستگی باشد.

در اینگونه تحقیقات کشف علت ها یا عوامل بروز 
یک رویداد یا حادثه یا پدیده مد نظر است. در یک 
متغیر  دسته  سه  باید  محقق  مطلوب  علی  تحقیق 

داشته باشد:
- متغیرهای اصلی که نقش موثر و مثبتی در بروز پدیده 

داشته اند.
- متغیرهایی که نقش بازدارنده و منفی در رابطه با بروز 

پدیده داشته اند.
- متغیرهای زمینه ساز که هموارکننده راه برای اثرگذاری 

متغیرهای اصلی بوده اند.

اقتصادی
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

جهان سینما

تست کرونای »آمیتا باچان« ستاره نام دار سینمای 
بالیوود و پسرش »آبیشیک« مثبت اعلام شد.

جشنواره فیلم »پالم اسپرینگز« دوره بعدی اش را تا 
فوریه ۲۰۲۱ به تعویق انداخت.

ساخت سریالی از دنیای »بتمن« برای اچ بی او در 
دستور کار قرار گرفت.

به  اعتراض دانشجویان  دانشگاه کالیفرنیا در پی 
سخنان نژادپرستانه »جان وین«، برپایی نمایشگاه 

هنری مرتبط با او را لغو کرد!

مدیرعامل موسسه هنرمندان پیشکسوت درگذشت 
را  ایران  سینمای  پیشکسوت  شریفی«  »حسن 

تسلیت گفت.

مدیر طرح »سینما ماشین« می گوید مصمم است 
با وجود بازگشایی سالن های سینما، طرح سینما 
مواجهه  از  متفاوت  تجربه ای  به عنوان  را  ماشین 

مخاطب با فیلم، ادامه دهد.

»بهروز افخمی«: آموزش در سینما یعنی یاد بگیریم 
چه چیزهایی را یاد نگیریم.

نمایش  مجموعه  سازنده  هادی«،  »منوچهر 
خانگی »دل« از مثبت بودن تست کرونای خود 

خبر داد.

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم پراگرسیو راک »آسمان همه جا یک رنگ است« اثری از پروژه موسیقی »اسلیپینگ 
پالس« Sleeping Pulse است. این پروژه که متعلق به »مایکل موس« عضو موسس 
گروه مطرح آنتیمتر  و گیتاریست نام آشنا لوئیز فازندیرو است. این مجموعه اولین و 

تنها آلبوم این گروه تا به امروز است.
این آلبوم نمونه درخشانی از یک موسیقی چند وجهی در فضای راک مدرن است. این 
آلبوم یک آلبوم پرانرژی و پرشور است که از صداسازی متنوع و گسترده ای بهره می برد. 
نقش لوئیز فازندیرو نیز در این آلبوم کاملا باشکوه و شگفت انگیز است. او موسیقی خلق 
کرده است که سرشار از تنوع است و جزئیات تمام پرداخته شده است. موسیقی پرانرژی 
که در هر لحظه و در هر قطعه، مخاطب را مبهوت هنر فازندیرو می کند. صدا و آوای 
گرم میک موس کاملا با فضای پر از جزئیات و پررنگ موسیقی همراه و همگن است 
و نمودی از یک وکال درخشان پراگرسیو راک است. خواننده با فرازوفرودهای نت ها 
بالا و پایین می رود و در تناسبی دقیق با موسیقی چندلایه این مجموعه است. این 
آلبوم را می توان یکی از بهترین آلبوم های سال ۲۰۱۶ دانست که با فضاسازی درون گرا 
و چندوجهی، هر شنونده ای را مسحور می کند. آلبومی مفهومی، که مضامین اجتماعی 

اشعار و ترانه ها با موسیقی ملودیک شگفت انگیز و پرحرارت تلفیق شده است.

» آسمان همه جا یک رنگ است 
2014 / »Under the Same Sky 

:: اسلیپینگ پالس ::

»آقایان بلوندها را ترجیح می دهند« - Gentlemen Prefer Blondes- فیلمی در ژانر کمدی 
رمانتیک و موزیکال به کارگردانی »هاوارد هاکس« است که در سال ۱۹۵۳ منتشر شد. 
یک فیلم هاکسی درجه یک و از ماندگارترین های تاریخ سینما با مرلین مونرویی که 
می توان او را در این فیلم جذاب ترین مرلین مونروی ثبت شده بر سلولیت خام نگاتیو 
دانست. ویژگی این فیلم هاکس هم، شبیه به همه آثار دیگرش در مکانیسم پیچیده ای 
است که زیر ظاهر ساده و روان فیلم پنهان شده. در لایه اول تماشاگر یک کمدی مفرح را 
می بیند اما در لایه های درونی تر »آقایان مو بلوندها را ترجیح می دهند« ، با یک فیلم عمیق 
و روانکاوانه درباره شکل نو و جدید روابط زنان و مردان در آغاز دهه پنجاه طرف هستند 
که در فاصله بیست سال، افسارگسیخته ترین روابط را در دهه هفتاد نتیجه می دهد. در 
سینمای هاکس استفاده از هر نمایی، مفهوم خاصی را در پی دارد. شاید تماشاچی، 
دانش دقیقی از مفاهیم مستفاد از هر نما، نداشته باشد ولی این شیوه گزینش نماها در 
ناخودآگاه تماشاچی اثر می کند. با این حال دو پله اول یعنی قصه فیلم نامه و بازی ها 
هنوز هم نقش اصلی را در سینمای هاکس بازی می کنند. هاکس سال ها با بهترین 
فیلم نامه نویسان زمان خودش کار کرد و پنجاه اثری که از خود برجای گذاشت حاصل 

همکاری با نویسندگانی چون بیلی وایلدر، چارلز براکت و... بود

» آقایان بلوندها را ترجیح می دهند 
1953 / »Gentlemen Prefer Blondes 

:: هاوارد هاکس ::
»پل ان. فرانكو« متولد 1956 ، استاد دولت در کالج بوودوین در برونزویک، ماین و 
محقق در رابطه با فیلسوف سیاسی بریتانیا، مایکل اوکشات است.فرانکو دارای مدرک 
لیسانس از کالج کلرادو و كارشناسی ارشد از دانشکده اقتصاد لندن و دکتری از دانشگاه 
شیکاگو می باشد. قبل از بوودوین، وی به عنوان همكار در دانشگاه شیكاگو تدریس 
می كرد. »مایکل اوکشات« فیلسوف و تاریخ دان بریتانیایی است. او را اغلب با عنوان 
نظریه پرداز سیاسی محافظه گرایی معرفی کرده اند اما خود وی این عنوان را رد کرده 
و معتقد است که محافظه گرایی او درونی است. درک اندیشه او، از بعضی جهات، 
مشکل تر از بقیه نظریه پردازان بزرگ سیاسی معاصر بوده است. دلیل این امر، شاید 
در این واقعیت ریشه داشته باشد که او به راحتی در قالب هیچ یک از دسته بندی 
های قراردادی که برای ساختن مفهوم جهان نظریه سیاسی به کار می بریم، قرار نمی 
گیرد. برچسب هایی مانند )محافظه کار(، )ایده آلیست(، )تاریخ محور(، )سنت گرا( و 
)فردگرا(، همگی در تعیین جایگاه پیچیده و خاص او به نحو مناسب، ناکام می مانند... 
در بخشی از گفتارهای او آمده:»آنچه یک تاریخ نویس دارد سبک های فرآورده مختص 
به خویش است، بیشتر شبیه به پژواک های مبهم با زیر و بم در فضا می پیچند، به هم 
می خورند و همدیگر را تعدیل می کنند؛ و آنچه او تصنیف می کند چیزی است شبیه به 

یک ملودی )که ممکن است به وسیله نوازده دستخوش دگرگونی شود(

»فلسفه سیاسی مایکل اوکشات 
1990 / »The Political Philosophy of Michael Oakeshott

:: پل فرانکو | ترجمه: مرتضی افشاری ::

کتابفیلم موسیقی

ادبیاتمیراث فرهنگی

در پی گستردگی کرونا؛آسبادهای شهر طبس مسینا مرمت شد

برگزاری آنلاین جایزه کتاب ملی آمریکا  مسئول میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان درمیان گفت: مرمت آسبادهای 
شهر طبس مسینا در این شهرستان با اعتبار ۳۰ میلیون تومان انجام شد.

امیراسماعیل شهسواری روز گذشته با اعلام این خبر افزود: مرمت و سبک سازی بام ها، اندود 
کاهگل بام، تعمیر قسمت های داخلی و دیوارها از جمله اقدامات مرمتی در آسبادهای محله 

خیرآباد شهر طبس مسینا است.
وی با بیان اینکه راه اندازی ۲ مورد از آسبادهای شهر طبس مسینا در دستور کار است گفت: 
برای راه اندازی پره های آسبادها نیاز به چوب درختان بنه داریم که قسمتی از چوب مورد نیاز 
را تهیه کردیم و برای تامین مابقی چوب مورد نیاز در حال اخذ مجوز از منابع طبیعی هستیم 

تا چوب را از بنه زارهای شهرستان تامین کنیم.
مدیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی درمیان ادامه داد: تمام اقدامات برای 
راه اندازی آسبادهای طبس مسینا انجام شده و فقط باید چوب مورد نیاز پره ها تامین و 

جاسازی شود.
وی اظهار داشت: به صورت متفرفه ۱۱۲ آسباد در سطح شهرستان شناسایی شده که تاکنون 
۳۵ اثر مرمت شده است، بیشترین آسبادهای شهرستان درمیان در شهر طبس مسینا با ۵۴ 

اثر وجود دارد.
شهسواری گفت: آسبادهای طبس  مسینا در ۲ طبقه ساخته شده اند که طبقه همکف شامل 
فضایی محدود برای نگهداری آرد و انباشت گندم و طبقه دوم از سه جهت با دیوارهای خشت 
و گلی محصور شده و ضلعی که باد وارد بنا می شود، فاقد دیوار است، بنای این آسبادها با 

مصالح خشت و گل ساخته شده و به دوره قاجاریه تعلق دارد.
آسبادها سازه های بادی است که در گذشته به منظور آسیاب کردن گندم به کار گرفته می شد 
و تا ۷۰ سال پیش در منطقه خراسان جنوبی به ویژه در شهر طبس مسینا به دلیل وجود 

بادهای ۱۲۰ روزه مورد استفاده بوده است.
شهر طبس مسینا در فاصله ۱۲۵ کیلومتری بیرجند مرکز خراسان جنوبی و ۲۵ کیلومتری مرکز 

شهرستان درمیان قرار دارد.

هفتادویکمین مراسم اهدای جوایز »کتاب ملی آمریکا« به دلیل شیوع کرونا، به صورت 
مجازی برگزار می شود.

به گزارش لس آنجلس تایمز، بنیاد کتاب ملی آمریکا اعلام کرد به دلیل نگرانی های موجود 
درباره شیوع کرونا و به منظور تضمین سلامت تمام شرکت کنندگان، مراسم جایزه کتاب ملی 

امسال در تاریخ ۱۸ نوامبر )۲۸ آبان ۹۹( و به صورت آنلاین برگزار می شود.
دیوید اشتاینبرگر رئیس هیئت مدیره این بنیاد با انتشار بیانیه ای اعلام کرد: اگرچه این روش 
برگزاری برای ما تازگی دارد؛ هیئت مدیره و کارکنان بنیاد کتاب ملی همچنان به برگزاری این 

مراسم با رعایت استانداردهای بالایی که از آن انتظار می رود، متعهد هستند.
مهلت ارسال آثار برای شرکت در این رقابت به دلیل شیوع کرونا از اول آوریل )۱۳ فروردین ۹۹( 
تا ۲۰ مه )۳۱ اردیبهشت ۹۹( تمدید شد و به گفته اشتاینبرگر، امسال با وجود شرایط فوق العاده 
ناشی از شیوع کرونا در مقایسه با سال گذشته در تعداد آثاری که ناشران برای شرکت در این 

رقابت ارسال کردند، تغییری ایجاد نشده است.
جایزه کتاب ملی در سال ۱۹۳۶ به دست انجمن کتاب فروشان آمریکا تاسیس شد، در طول 
جنگ جهانی مجبور به توقف فعالیت خود شد و سپس از سال ۱۹۵۰ کار خود را از سر گرفت. 
پیش از جنگ جهانی نویسندگان غیرآمریکایی نیز واجد شرایط دریافت جایزه بودند؛ اما پس 
از جنگ این جایزه به آن دسته از نویسندگان آمریکایی اختصاص یافت که کتاب خود را در 
سال برگزاری جایزه منتشر کرده باشند. برنده این جایزه علاوه بر یک تندیس برنز، ۱۰ هزار دلار 
به عنوان هدیه نقدی دریافت می کند و به هر کدام از نامزدهای نهایی نیز هزار دلار به همراه 

یک مدال هدیه داده می شود.
سال گذشته جایزه بهترین اثر در بخش داستانی و غیرداستانی به ترتیب به تمرین اعتماد 
)Trust Exercise( اثر سوزان چویی و خانه زرد )The Yellow House( نوشته سارا بروم رسید.

فرهنگی
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ورزشی

سه پیشنهاد کنفدراسیون والیبال آسیا 
برای مسابقات رده های سنی ۲۰۲۰

فروغ آسمانی

خبرنگار

کنفدراسیون والیبال آسیا )AVC( سه پیشنهاد برای برگزاری 
مسابقات قهرمانی رده های سنی نوجوانان و جوانان ۲۰۲۰ 

آسیا و انتخابی جهان، مطرح کرد.
گسترش و شیوع ویروس کووید ۱۹، زمان برگزاری تمامی 
تقویم کنفدراسیون  از جمله  رویدادهای ورزشی جهان 

والیبال آسیا را دچار مشکل کرد.
AVC  در جدیدترین تصمیم خود برای تقویم ورزشی سال 
۲۰۲۰، تمامی رویدادهای ساحلی و سالنی خود به غیر از 
مسابقات والیبال قهرمانی نوجوانان و جوانان دختر و پسر 
را لغو کرد و برای برگزاری این چهار رویداد که جنبه انتخابی 

جهان نیز دارد، سه پیشنهاد زیر را ارائه کرد.
اگر شرایط کشورهایی آسیایی از نظر ویروس کووید ۱۹ 
تا اول سپتامبر )۱۱ شهریورماه( به حالت عادی برگردد، 
مسابقات والیبال قهرمانی نوجوانان و جوانان دختر و 
پسر آسیا ۲۰۲۰ در ماه دسامبر )۱۱ آذر تا ۱۰ دیماه( برگزار 
شود و تیم ها و میزبان تا یکم اکتبر )۱۰ مهرماه( فرصت 
اعلام آمادگی برای میزبانی و حضور در این رقابت ها 

را دارند.
مهلت  جهانی  فدراسیون  از  آسیا  والیبال  کنفدراسیون 
جدیدی برای برگزاری مسابقات والیبال قهرمانی نوجوانان 

و جوانان دختر و پسر آسیا ۲۰۲۰ درخواست می کند، به 
گونه ای که این مسابقات در ماه فوریه ۲۰۲۱ )۱۳ بهمن 
تا ۱۰ اسفندماه( برگزار شود و تیم ها و میزبان برای اعلام 
آمادگی، تا یکم نوامبر )۱۰ آبان ماه( فرصت اعلام آمادگی 

برای میزبانی و حضور در این رقابت ها دارند.
مسابقات والیبال قهرمانی نوجوانان و جوانان دختر و پسر 
سال ۲۰۲۰ آسیا برگزار نشود و رده بندی فعلی آسیا، شرط 
صعود چهار تیم برتر آسیا به رقابت های قهرمانی جهان در 

سال ۲۰۲۱ باشد.
آسیا،  والیبال  کنفدراسیون  جمع بندی  اساس  بر 
پیشنهادهای اول و دوم در صورتی اجرایی می شود که 
میزبان برای این مسابقات اعلام آمادگی کند، حداقل شش 
تیم برای حضور در مسابقات اعلام آمادگی کنند و برگزاری 
مسابقات در نشست هیات رئیسه کنفدراسیون والیبال 

آسیا تایید شود.
دکتر محمدرضا داورزنی عضو هیات رئیسه کنفدراسیون 
والیبال آسیا و رئیس کنفدراسیون آسیای مرکزی از جمله 
افراد شرکت کننده در نشست آنلاین AVC برای جمع بندی 

این مباحث بود.
رئیس فدراسیون والیبال ایران همچنین برای میزبانی 
مسابقات والیبال قهرمانی نوجوانان و جوانان پسر سال 
۲۰۲۰ آسیا به میزبانی جمهوری اسلامی ایران به ترتیب در 

شهرهای شیراز و تهران نیز اعلام آمادگی کرد.

بانواندریچه

»نایب رئیس فدراسیون کشتی«: 

شاهد توسعه کشتی کلاسیک زنان خواهیم بود

نایب رئیس زنان فدراسیون کشتی گفت: ابداع کننده کشتی 
کلاسیک ایران است اما این امکان وجود دارد تا اتحادیه جهانی 
تصمیم به توسعه این رشته بگیرد. نمی توانیم روی رشته ای 

که برای آن تلاش شده و به اینجا رسیده خط بکشیم.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا،، »فاطمه درخشانی« 
روز گذشته اظهار داشت: کشتی کلاسیک رشته ای است که 
برای آن وقت گذاشته و کار زیادی روی آن انجام شده است. 
وقتی که »علیرضا دبیر« ریاست فدراسیون را برعهده گرفت، 
اعلام کرد که با وجود مشکلات و بدهی سنگین در حال حاضر 
نمی تواند روی این رشته سرمایه گذاری و مسابقه برون مرزی 
برای آن برگزار کند. در صورت راه اندازی این رشته در اتحادیه 
جهانی، فدراسیون نیز اقدامات لازم را برای حضور کشتی گیران 

کلاسیک در مسابقات برون مرزی انجام می دهد.
وی افزود: درست است که ابداع کننده این رشته ایران است 
اما شاید کشورهای دیگر و اتحادیه جهانی کشتی بخواهند 
تصمیم بگیرند تا این ورزش را توسعه دهد. هنوز چند کشور 
دیگر هستند که در این رشته فعالیت می کنند. نمی توانیم روی 
رشته ای که برای آن تلاش شده و به اینجا رسیده خط بکشیم 

و این کار درستی نیست.
نایب رئیس فدراسیون کشتی ادامه داد: الان زمان مناسبی 
برای این حرف ها نیست زیرا جامعه بدلیل بحران کرونا در 
شرایط مناسبی قرار ندارد و این اتفاقات حتی کشتی آزاد و 
فرنگی مردان را نیز تحت شعاع قرار داده است. همچنین اگر 
سال بعد المپیک برگزار شود هم معلوم نیست که چه اتفاقی 

برای مسابقات کشتی خواهد افتاد.
وی درباره گرایش بسیاری از کشتی گیران کلاسیک به آلیش 
گفت: گرچه در کشتی آلیش زنان مسابقات برون مرزی برگزار 
می شود اما باید تا جایی که می توانیم مسابقات داخلی 

برگزار کنیم.  آلیش و کشتی کلاسیک  را در کشتی  خود 
تصمیم گیری در خصوص سرنوشت کلاسیک نیز برعهده یک 
فرد نیست بلکه مسوولان فدراسیون باید در این زمینه اقدام 

کنند.
درخشانی خاطرنشان کرد: در این مدت با مربیان خارجی رایزنی 

شد اما همه عنوان کرده اند که باید بحران کرونا تمام شود.
قهرمان  عاشوری«  »هانیه  درباره مصدومیت  وی همچنین 
کشتی آلیش جهان اظهار داشت: عاشوری در مسابقات جهانی 
مصدوم شد و »مونا میرزایی« سرپرست تیم در این مدت 
پیگیر وضعیت او بود. حتی به وی گفتیم که برای درمان به 
تهران بیاید اما اکنون شرایط  برای عاشوری مهیا نیست. اگر 
برای درمان بیاید و بیمار شود، چه کسی مسوولیت را بر عهده 
می گیرد. همچنین او این هفته به عنوان نماینده ورزشکاران در 
سمینار عمومی حضور خواهد داشت. هر کاری که در توان ما 

باشد برای درمان او انجام می دهیم.
نایب رییس فدراسیون کشتی در خصوص مثبت شدن تست 
دوپینگ ۲ نفر از کشتی گیران خارجی شرکت کننده در بازی های 
داخل سالن آلیش عشق آباد ترکمنستان در سال ۲۰۱۷ گفت: 
خیلی ها نگران پیگیری این موضوع بودند و در آخر این فرصت 
را مغتنم می شمارم تا در این زمینه توضیح دهم. از فدراسیون 
کشتی های سنتی این مورد را پیگیر شدیم و به ما اعلام کردند 
که این بازی ها باید از طریق کمیته ملی المپیک پیگیری شود. 
مکاتبات لازم با کمیته انجام شده و کمیته ملی المپیک در 
تاریخ ۲۷ خرداد این موضوع را با شورای المپیک آسیا در میان 
گذاشت. این شورا نیز اعلام کرد که این موضوع پیگیری و 
جواب نهایی اعلام خواهد شد اما تاکنون پاسخی دریافت 
نماینده   ۲ جایگاه  موضوع  این  تایید  صورت  در  نکرده ایم. 

کشورمان ارتقا خواهد یافت.

پیام »عبدالله موحد« )اسطوره کشتی دنیا( به »عسکری محمدیان«:  جامعه کشتی تو را تنها نمی گذارد
جناب آقای عسکری محمدیان

انتخاب شایسته جنابعالی به ریاست هیات کشتی استان مازندران مایه شادمانی و مسرت شد. امیدوارم در 
سایه سار الطاف بی پایان خدای رحمان، همراه با وفاق، همدلی و اتحاد دوستداران ورزش مازندران، بتوانید 

بیش از پیش خدمتگزار جامعه کشتی به خصوص جوانان این مرز و بوم باشید.
با احترام- عبدالله موحد

سرپرست فدراسیون بولینگ، بیلیارد و بولس با 
اشاره به نقش تعیین کننده هیات های استانی 
جایگاه  توسعه  گفت:  کشور،  ورزش  ارتقاء  در 
بیلیارد کشور در گرو توجه به هیات های استانی 

است.
پایان  از  پس  گذشته  روز  مقصودلو  محمدرضا 
مجمع انتخاباتی هیات بولینگ، بیلیارد و بولس 
استان سمنان در گفت و گو با خبرنگاران افزود: 
اعتبارهای این فدراسیون برای توسعه ورزش در 
استان ها متناسب با ورزشکاران هر هیات استانی 

تخصیص می یابد.
وی خاطرنشان کرد: هیات های استانی بولینگ، 
بیلیارد و بولس، جذب حامیان مالی را مدنظر 

قرار دهند.
بولس  و  بیلیارد  بولینگ،  فدراسیون  سرپرست 

رشته  این  داوران  و  مربیان  آموزش  داد:  ادامه 
ورزشی با حداقل هزینه ها یکی از برنامه های این 

فدراسیون است.
وی با اشاره به برگزاری مجمع انتخاباتی هیات 
بولینگ، بیلیارد و بولس استان سمنان تصریح 
کرد: جایگاه این رشته ورزشی استان در کشور 

مطلوب است.
اظهار  بیلیارد  و  بولینگ  فدراسیون  سرپرست 
داشت: با توجه به اینکه فعالیت های ورزشی به 
واسطه بیماری کرونا تعطیل است، فدراسیون در 
حال برنامه ریزی برای اجرایی  شدن برنامه ها در 

آینده است.
مقصودلو ابراز داشت: فدراسیون بولینگ، بیلیارد  و 
بولس حامی هیات  های استانی است تا توسعه 

و ارتقاء جایگاه این رشته ورزشی را منجر شود.

بولس  و  بیلیارد  بولینگ،  فدراسیون  سرپرست 
بیان کرد: هیات های استان ها نسبت به فعال 
تا  ورزند  شهرستان ساختمان  هیات های  کردن 

مستعدان این رشته ورزشی شناسایی شوند.
مجمع انتخابات رئیس هیات بولینگ، بیلیارد 
محمدرضا  حضور  با  سمنان  استان  بولس  و 
مقصودلو سرپرست فدراسیون این رشته ورزشی 
و مجید محمدی سرپرست معاونت ورزشی اداره 
سالن  در  سمنان  استان  جوانان  و  ورزش  کل 

جلسات این اداره کل برگزار شد.
مهدی جمال و مهدی  برهانی ۲ نامزد تصدی 
پس  و  پایان  در  که  بودند  هیات  این  ریاست 
از رای گیری، جمال با کسب ۹ رای از ۱۵ رای 
اخذ شده به مدت چهار سال هدایت این هیات 

ورزشی را بر عهده گرفت.

»سرپرست فدراسیون«: توسعه بیلیارد در گرو توجه به هیات های استانی است

بانوان



n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری                                           n  سردبیر: مهدی تیموری                                       n  دبیر تحریریه: محمد حیرانی

»دنیای هوادار« یاد روح قلم و مرام زنده یادان ناصر احمدپور و عباس عبدالملکی، بزرگان عرصه مطبوعات ورزشی کشور  را پاس می دارد

  n تحریریه: دکتر مهرداد فرشیدی، مجید سعیدی، محمدرضا کاظمی، سیدرضا فیض آبادی، محمدحسین سیفی، رضا تواضعی و نسترن کیوان پور
 n مدیر روابط عمومی: دکتر علی ساجدی                      n  طراحی و صفحه آرایی:  امیررضا بیات                     n  دبیر سرویس عکس:  میلاد فیروزان                   n چاپ: کهن              

 n نشانی: کرج، چهارراه طالقانی به سمت میدان شهدا،  ساختمان حکیم، طبقه 8، واحد 82          کد پستی: 3134896384           تلفن: 32219147           نمابر: 32400023

روزنامه

دوشنبه 23 تیر 99 -  شماره  521

www.donyayehavadar.ir

تحول بزرگ منچستریونایتد؛ 

فرگوسن روی ابرها 
سر الکس فرگوسن از نتایج اخیر منچستر و ظهور ستاره 
است.  خوشحال  بسیار  وود  گرین  میسون  چون  ای 
منچستریونایتد سه روز پیش توانست در ادامه روند رو 
به رشد خود با 3 گل برابر استون ویلا به برتری برسد تا 
به کسب  امیدوار  گنار سولسشر هم چنان  اوله  شاگردان 
سهمیه لیگ قهرمانان باشند. روند رو به رشد یونایتد باعث 
خوشنودی سر آلکس فرگوسن شده است. یکی از نزدیکان 
سر آلکس فرگوسن اعلام کرده است که فرگی از پیشرفت 
های یونایتد در هفته های اخیر بسیار شگفت زده شده 
است و چند بار نیز با سولسشر ارتباط تلفنی برقرار کرده 

است.
از  فرگوسن  تا  است  شده  باعث  که  اتفاقاتی  از  یکی 
عملکرد یونایتد شگفت زده شود، حضور بازیکنان جوانی 
چون اسکات مک تومینای و میسون گرینوود در یونایتد 
دهند.  نشان  را  خودشان  تیم  در  توانستند  که  است 
سولسشر به خوبی توانسته است توانایی های رهبری و 
مدیریتش را نشان دهد و منچستریونایتد بعد از کرونا 
توانسته است بدون شکست باشد و عملکرد خوبی از 

خود ارائه بدهد.
منچستریونایتد که در هفته های 

دست  به  خوبی  نتایج  اخیر 
هفته  در  باید  است  آورده 
بعدی رقابت های لیگ برتر 
انگلیس  در خانه به دیدار 
ساوتهمپتون برود و برتری 

در این دیدار می تواند شانس 
سهمیه  کسب  برای  را  یونایتد 

زیادی  تا حد  لیگ قهرمانان 
افزایش دهد.

»مارکا« خبر داد؛ 

خداحافظی آنتوان گریزمان با لالیگا 
به  قادر  مصدومیت  دلیل  به  بارسلونا  فرانسوی  ستاره 
همراهی تیمش در دو بازی باقیمانده از لالیگا نخواهد بود.
بارسلونا شب گذشته توانست در ورزشگاه خوزه سوریا با 
گل دقیقه 15 آرتورو ویدال بر میزبانش رئال وایادولید پیروز 
شده و به تعقیب رئال صدرنشین ادامه دهد. در این بازی 
آنتوان گریزمان از ابتدا در میدان بود ولی بین دو نیمه جای 

خود را به لوئیس سوارز داد.
کیکه ستین سرمربی بارسا در نشست خبری پس از بازی 
تایید کرد که گریزمان به دلیل مصدومیت تقاضای تعویض 
نبود.  نیمه دوم در میدان حاضر  به همین دلیل  کرد و 
مصدومیت او دقیقه 11 اتفاق افتاد ولی ترجیح داد تا پایان 

نیمه در میدان بماند.
مصدومیت  که  کرد  اعلام  امروز  بارسلونا  پزشکی  تیم 
گریزمان از ناحیه عضلات چهارسر ران پای راست است و 
او فعلا باید تحت نظر پزشکان قرار داشته باشد. هرچند 
مدت زمان دوری او اعلام نشده ولی چنین مصدومیت 
هایی بازیکن را بین سه تا 4 هفته به دور از میادین نگاه 
خواهند داشت و گریزمان قطعا به بازی برابر اوساسونا و 

آلاوس نخواهد رسید.
اگر همه چیز خوب پیش برود، او می تواند به بازی برگشت 
یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان برابر ناپولی که 18 مرداد در 

نوکمپ برگزار خواهد شد، برسد.

وقتی برای مسابقه با تیم های گیلانی به شمال کشور سفر 
می کردیم دوستانی در انزلی و رشت و شهرهای اطراف 
داشتیم که پرسپولیس را برای نهار یا شام دعوت می کردند. 
مثل امروز نبود که بازیکنان را لای پر قو ببرند توی هتل 5 
ستاره و از آنجا بدون اینکه بازیکنان با دو نفر از هواداران 
صحبت کنند یکراست بروند ورزشگاه مسابقه برگزار کنند و 
برگردند تهران. ضمن اینکه اکنون وضعیت خیلی تفاوت 
پیدا کرده و من به اوضاع فعلی خرده نمی گیرم ولی اگر 
مردم از پرسپولیس دهه 60 صحبت می کنند که چه تیمی 
بود و چقدر بازیکنانش محبوب بودند به خاطر خصلت های 

مردمی بود که در یکایک بازیکنان وجود داشت.
با حسین محمدی یکی از پیشکسوتان و حامیان همیشگی 
پرسپولیس و فردی که بخشی از کار و زندگی خود را در 
دهه 60 رها کرد و به عشق پرسپولیس همراه این تیم 
زندگی می کرد هم صحبت شدیم. فردی که عضو هیات 
مدیره پرسپولیس بود ولی به عضویت و حکم و این چیزها 
توجه نداشت درباره خاطرات آن روزهای شیرین می گوید: 
علی پروین از دوستان من است.  من با این بزرگان زندگی 
کرده ام. پرسپولیس را بعد از انقلاب و در دوران جنگ با 
عشق و علاقه اداره کردیم. آن تیم که بازیکنانش بدون یک 
ریال دریافتی به پرسپولیس زلزله تبدیل شد فقط و فقط با 
عشق و علاقه بازیکنان به رنگ پیراهن و عشق به هواداران 
به آن درجه از محبوبیت رسید. ولی یک نکته جالب برای 

شما بگویم که شاید باورش برای امروزی ها سخت باشد.
مثلا ما جمعه با ملوان بازی داشتیم؛ سه شنبه با اتوبوس 
راه می افتادیم به سمت گیلان. دوستان ما در لاهیجان، 
صومعه سرا، لنگرود، رودسر، بخش ها و روستاهای رشت و 
انزلی می آمدند و لطف داشتند و اتوبوس پرسپولیس را با 
استقبال می بردند به سمت محل اقامت. به محض اینکه 
بچه ها استراحتی می کردند اگر فرصت بود همان روز بعد 
از ظهر و اگر به شب می خوردیم برای روز چهارشنبه دو تا 

مسابقه دوستانه با تیم های محلی آنجا برگزار می کردیم.
البته خواسته علی آقا پروین بود که بازیکنان اصلی زیاد 
خسته نشوند ولی من یاد ندارم بازیکنی مصدوم شود یا 
بگوید خسته ام. بابت هر بازی دو سه هزار تومان می دادند 
و خرج بازیکنان در می آمد. گاه می شد که قبل از بازی 
اصلی 4 تا مسابقه می دادیم. آن هم مسابقه با تیم های 
گیلانی که از نفس کم نمی آورند خیلی دشوار بود. بچه ها 
هم برای اینکه جواب محبت مردم را بدهند با جان و دل 

بازی می کردند.
حسین محمدی اضافه می کند: شب ها در خانه های 
روستایی می خوابیدیم و همه دور هم بودیم. صفای خاص 
خودش را داشت. پرسپولیس یک تیم مردمی است و مردم 
دوستش دارند ولی آن موقع دوستی ها جور دیگری بود. 
بازیکنان هم بدون ادعا بودند و اگر هم تک و توک پیدا می 
شدند که بخواهند جواب هواداران را تند یا سربالا بدهند 
چنان علی پروین برخورد می کرد که کسی جرات اینکارها 
را نداشت. انصافا هم نداشتیم بازیکنی که بخواهد برای 

مردم کلاس بگذارد.

این مدیر اسبق پرسپولیس به سطح بازی های پرسپولیس 
دهه 60 اشاره کرد و به »دنیای هوادار« گفت: شما همه 
بازیکنان تیم ملی امروز را جمع کنید اگر یک بازیکن مثل 
ناصر محمدخانی یا فرشاد پیوس و یا مجتبی محرمی از 
بین آن ها درآمد من جایزه می دهم. حمید درخشان، 
محمد پنجعلی، ضیا عربشاهی، محسن عاشوری، زنده یاد 
فریبز مرادی، سید علیخانی، خود همین محمد مایلی کهن 

بازیکنانی تکرار نشدنی بودند.
انگار که دیروز دوتا  نه  انگار  ادامه داد: روز مسابقه  وی 
مسابقه داده اند. یکی وقت هایی صبح مسابقه اصلی یک 
بازی دوستانه داشتیم و ساعت 4 عصر هم می رفتیم 
برای مسابقه. هرچی هم پول از محل مسابقات دوستانه 
به دست می آمد علی پروین بعد از مسابقه اصلی بین 
بازیکنان تقسیم می کرد تا بچه ها برای خانواده های خود 
بتوانند یک کمک هزینه زندگی داشته باشند. الان البته 
وضعیت فرق کرده ولی متاسفانه آن عرق و تعصب کمتر 
شده است. پرسپولیس فعلی که 4 فصل پشت سر هم 
قهرمان شده به این دلیل است که بازیکنانش را حفظ کرده 
است. این خیلی مهم است که بازیکن به تیم پرسپولیس 
تعصب داشته باشد و هر روز رنگ پیراهنش را عوض نکند. 
با این وجود الان اسم 11 بازیکن ثابت پرسپولیس را خیلی 
از هواداران نمی دانند ولی آن موقع عکس تمامی بازیکنان 

روی در و دیوار خانه علاقمندان بود.
حسین محمدی در خصوص فوتبال آن دهه ها اشاره 
کرد: آن دوران پول نبود ولی عشق و علاقه بود. بازی 
هزار   50 زیر  تهران  های  باشگاه  در  پرسپولیس  های 

تماشاگر نداشت. بازیکنان با تمام وجود برای خوشحال 
کردن مردم بازی می کردند و اگر یک باخت می آوردند 
از خانه های خود بیرون نمی آمدند تا  تا یک هفته 
هفته بعد تلافی کنند و دل هواداران را به دست آورند. 
متاسفانه در یکی از بازی های تیم ملی بعد از مساوی با 
عراق یا بحرین بود دیدم دو یا سه بازیکن چنان با عراقی 
ها خوش و بش دارند و با رضایت همدیگر را بغل می 
کردند که انگار ده تا گل زده اند. این ربطی به دیروز و 
امروز ندارد و باید بازیکنی که تعصب ندارد را از تیم های 

بزرگ کنار گذاشت.
حسین محمدی گفت: اگر پرسپولیس موفق می شود برای 
چهارمین فصل پیاپی قهرمان شود به دلیل این است که 
در کنار برانکو در سه فصل قبل بزرگانی مثل کریم باقری 
روی  کریم  و  افشین  و  یحیی  که  هم  اکنون  و  بودند 
نیمکت هستند و پیشکسوتان هم واقعا حمایت می کنند. 
امیدوارم این کرونا هم تمام شود تا پرسپولیس در آسیا هم 

به قهرمانی برسد.
وی در پایان خاطرنشان کرد: در پایان یک نکته را به عنوان 
یک فرد باتجربه می گویم و اینکه برخی ها می خواهند 
القا کنند که پرسپولیس با حمایت وزیر ورزش قهرمان 
شده! من سوال می کنم که وقتی سپاهان زور بردن ندارد 
و استقلال در تهران از پس تراکتور بر نمی آید و در همین 
حال پرسپولیس همه بازی هایش را می برد چه ربطی 
به وزیر دارد؟ پرسپولیس هرگاه قهرمان شده روی لیاقت 
و شایستگی بوده و هرگز وارد بازی های کثیف برخی ها 

نشده است.

گفت و گو

»حسین محمدی« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:

پرسپولیس نان بازوی خود را می خورد
آن ها خود سلطان لابی کردن هستند!

جهان فوتبال

جهان فوتبال

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

این خیلی مهم است که بازیکن به تیم پرسپولیس تعصب داشته باشد و هر روز 
رنگ پیراهنش را عوض نکند. با این وجود الان اسم 11 بازیکن ثابت پرسپولیس را 
خیلی از هواداران نمی دانند ولی آن موقع عکس تمامی بازیکنان روی در و دیوار 

خانه علاقمندان بود.


